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• Summering säsong 24/25

• F11

Bra säsong där vi gick obesegrade genom serien. Skulle 
behöva lite fler spelare då vi är tvugna att ta hjälp av 2014 
spelare när vi har några sjuka/skadade

• F12 Värmland

Bra säsong där vi mötte hårdast motstång mot de båda 
Skårelagen. Även här skulle vi behöva några fler spelare, vi 
har behövt tagit hjälp av 2013 spelare vid många 
sammandrag

• F12 Nivå 1

En tuƯ serie där vi mötte hårdast möjliga motstånd. Trots 
detta stod vi upp bra mot dom flesta laget och var 
spelmässigt med. Tyvärr fick vi ett antal spelare sjuka under 
en period vilket gjorde att vi fick slita för hårt på en del 
spelare. Detta gjorde att vi beslutade oss för att dra oss ur 
den serien vid jul



• Cuper

Vi var med på Örebro Cup, Hellton Cup och Irstablixten den
här säsongen. F11 fick med sig både vinster och förluster
men nyttigt att få lite annat motstånd än vad vi kan få här
hemma i Värmland.

F12 vann gruppspelet i Örebro och kom tvåa i Irsta vilket var
jättebra.

• Inför säsong 25/26

Serierna är inte satta av förbundet ännu. Vi har anmält oss
till en serie F12 Nivå 2 och F13 Nivå 2

Ledarstaben kommer troligtvis bli densamma som tidigare.

• F12 Värmland?

Lutar åt en serie med Värmlandslag. Kan finnas en
möjlighet att spela något som kallas för Mittolvan. Detta är
5 tillfällen under säsongen där man spelar några matcher
under en dag mot lag i Hanbollsförbund Mitt. Det kan i
sådana fall bli en del resor. Vi kommer undersöka detta
vidare

• F13/14 Värmland?

Blir troligtvis en serie med Värmlänska lag för F13/F14.
Lagen i den här serien kommer alltså bestå av både 13- och
14-åringar. De lag som har rena F14 kommer att spela i
Handboll Mitt.

• Cuper – Antal cuper beror på hur serierna ser ut

Örebro Cup är vi redan anmälda till, det kommer att fungera
som en ”förenings-cup” där de flesta ungdomslag i Hellton
kommer att vara med. Bär av stapeln 12-14/9

Hellton Cup 28-30/11, där kraftsamlar vi för en hel helg
tillsammans med jobb, handboll. Det här är en helg man
kan boka upp redan nu oavsett om man är spelare eller
förälder

Vilka övriga cuper vi anmäler oss till beror lite på hur
serierna ser ut.



• Therese har ordet

Det har varit en hel del aktiviteter i föräldraleden också. Allt
från kiosk och olika försäljningar. Vi har byggt scen i
ishallen, vi har samlat in julgranar och pantat flaskor.
Dessutom gjordes ett fantastiskt jobb med sponsorer. Detta
har gett oss inkomster på nästan 100 000:-. Vi har ju också
haf utgifter där naturligtvis cuperna är dom största. Totalt
har vi haft utgifter på drygt 60 000:-. Vi slutade i alla fall
säsongen med en kassa på över 35 000:-.


